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Gaismas iela 19 k-9-1, Ķekava, Ķekavas novads, LV-2123, 

tālrunis 67935803, e-pasts: novads@kekava.lv 

 

 

 

DROŠĪBAS KOMITEJA 
SĒDES  PROTOKOLS 

Nr.12 

 

 

2024.gada 15.augusts 

Attālināta sēde 

 

Sēde sasaukta un atklāta plkst.09:15. 

 

Sēdes vadītājs – komitejas priekšsēdētājs Voldemārs Pozņaks. 

Protokolētāja – sekretāre Viktorija Visocka. 

Sēdē piedalās:  

Dalībnieks ar balsstiesībām - Arnolds Keisters, Rihards Gorkšs, Valts Variks.   

Pašvaldības darbinieki –  

Ķekavas novada pašvaldības izpilddirektore Jolanta Jansone;  

Juridiskā atbalsta vadītājs Jānis Zvaigzne; 

Izglītības, kultūras un sporta pārvaldes vadītāja Linda Zaķe; 

Ķekavas novadpētniecības muzeja vadītāja Ināra Rumbina; 

Reģionālās pašvaldības policijas priekšnieks Māris Bomiņš.  

 

Ieinteresētās personas  

Nekustamā īpašuma Lakstīgalu ielā 14, ēkas īpašnieka pārstāvis Raitis Teivāns, 

 

 

Sēdē nepiedalās: Gatis Līcis 

 

Darba kārtība 

1. Informatīvs - Par ceļa zīmju uzstādīšanu Lakstīgalu ielā 14;  

2. Informatīvs - Administratīvās komisijas atskaite par 2024. gada pirmo pusgadu;  

3. Informatīvs - Pašvaldības policijas atskaite par jūlija mēnesi;  

4. Informatīvs - Par pašvaldības policijas operatīvajiem transportlīdzekļiem;  

5. Piebalsojamais Sūdzība par atbildes nesniegšanu uz 22.05.2024. Iesniegumu;  

6. Piebalsojamais Sūdzība par atbildes nesniegšanu uz 22.05.2024. iesniegumu par muzeja 

darbinieci;  

7. Par balsojuma atsaukšanu Smilšu ielas 4, Baložos īpašnieku kopsapulcē.  

 

 

Voldemārs Pozņaks atklāj sēdi. 
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Darba kārtība 

 

Par darba kārtību ziņo Voldemārs Pozņaks. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs Pozņaks aicina balsot par 

priekšlikumiem 

 

 

1. Priekšlikums no Voldemāra Pozņaka -  

Piebalsojamo 7. un 8. jautājumu iekļaut darba kārtībā un 3.jautājumu izskatīt kā 2., 

Atklāti balsojot  

ar 4 balsīm "Par" (Arnolds Keisters, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), 

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Drošības komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

2. Priekšlikums no Voldemāra Pozņaka -  

2.jautājumu izskatīt kā 8.jautājumu, 

Atklāti balsojot  

ar 4 balsīm "Par" (Arnolds Keisters, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), 

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Drošības komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

Priekšlikumi atbalstīti, darba kārtību sakārto atbilstoši tiem un Pozņaks aicina apstiprināt 

koriģēto darba kārtību. 

 

Atklāti balsojot  

ar 4 balsīm "Par" (Arnolds Keisters, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), 

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Drošības komiteja nolemj: 

Apstiprināt komitejas 2024.gada 15.augusta sēdes darba kārtību. 

 

 

 

1. Par ceļa zīmju uzstādīšanu Lakstīgalu ielā 14 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:07:20) 

Par jautājumu ziņo Edgars Melnieks - ir saņemts iesniegums, kurā lūgts Lakstīgalu ielā 14, 

Baložos, uzstādīt izbūvētajam stāvlaukumam ceļa zīmes, ar norādi, ka stāvlaukumi ir paredzēti 

konkrētās mājas iedzīvotāju transportlīdzekļu novietošanai. 

Raitis Teivāns ēkas Lakstīgalu ielā 14 īpašnieku pārstāvis papildina ziņojumu. 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās Voldemārs Pozņaks, Raitis Teivāns, Valts Variks, Edgars 

Melnieks, Juris Križanovskis, Rihards Gorkšs, Māris Bomiņš. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par priekšlikumu. 

 

 

 



 

 

Priekšlikums no Voldemāra Pozņaka -  

Pašvaldībai atļaut izvietot ceļa zīmi 537, ar papildzīmi 847 autostāvvietā iepretī 

Titurgas ielai, 

Atklāti balsojot  

ar 3 balsīm "Par" (Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – 1 

(Arnolds Keisters), "Atturas" – nav,  

Drošības komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 
 

 

2. Administratīvās komisijas atskaite par 2024. gada pirmo pusgadu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:55:10) 

 

Par jautājumu ziņo Edgars Melnieks – atbilstoši nolikumam Melnieks sniedz atskaiti par 

Administratīvās komisijas darbu 2024.gada pirmajā pusgadā.  

Jautājumu atbilžu sadaļa izsakās Voldemārs Pozņaks, Edgars Melnieks. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par priekšlikumu. 

 

 

Priekšlikums no Voldemārs Pozņaks -  

Administratīvās komisijas atskaite par 2024. gada pirmo pusgadu, pieņemta zināšanai, 

Atklāti balsojot  

ar 4 balsīm "Par" (Arnolds Keisters, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs 

Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Drošības komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

 

3. Pašvaldības policijas atskaite par jūlija mēnesi 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.01:04:39) 

 

Par jautājumu ziņo Māris Bomiņš – viņš sniedz atskaiti par Pašvaldības policijas darbu jūlija 

mēnesī. 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās Voldemās Pozņaks, Māris Bomiņš. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs Pozņaks aicina balsot par 

priekšlikumu. 

 

 

Priekšlikums no Voldemāra Pozņaka -  

Pašvaldības policijas atskaite par jūlija mēnesi, pieņemta zināšanai, 

Atklāti balsojot  

ar 4 balsīm "Par" (Arnolds Keisters, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs 

Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Drošības komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 



 

 

 

4. Par pašvaldības policijas operatīvajiem transportlīdzekļiem 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.01:27:10) 

 

Par jautājumu ziņo Māris Bomiņš – viņs stāstā par ieceri nomainīt autoparku uz 

elektroautomobiļiem un par pašvaldības policijas esošo transportlīdzekļu nolietojumu. 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās Voldemārs Pozņaks, Māris Bomiņš, Rihards Gorkšs, Arnols 

Keisters. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs Pozņaks aicina balsot par 

priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Voldemāra Pozņaka 

Pašvaldības policijas operatīvo transportlīdzekļu autoparka plānveidīga nomaiņa ir 

atbalstāma, 

Atklāti balsojot  

ar 4 balsīm "Par" (Arnolds Keisters, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs 

Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Drošības komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

Voldemārs Pozņaks izsludina pārtraukumu.  

 

Sēdē pārtraukums no plkst. 11: 05 līdz plkst. 11:12. 
 

 

 

5. Sūdzība par atbildes nesniegšanu uz 22.05.2024. Iesniegumu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:00:00) 

 

Par jautājumu ziņo Voldemārs Pozņaks -  saņemta sūdzība par atbildes nesniegšanu noteiktā 

termiņā uz  personas 22.maija iesniegumu par piedāvāto zemes maiņas darījumu. Pozņaks  

piedāvā uzdot uzdevumu pašvaldībai sagatavot atbildi uz personas 22.maija iesniegumu, 

ietverot atvainošanos. 

Ziņojumu papildina Arnolds Keisters. 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās Voldemārs Pozņaks, Valts Variks, Rihard Gorkšs. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs Pozņaks aicina balsot par 

priekšlikumu.  

 

Priekšlikums no Voldemāra Pozņaka - 

Sūdzība par atbildes nesniegšanu uz 22.05.2024. Iesniegumu apmierināta, pašvaldībai 

sagatavot atbildes vēstuli ar atvainošanos un paralēli novirzīt jautājumu par garāžām 

uz Īpašumu komiteju, 

Atklāti balsojot  

ar 4 balsīm "Par" (Arnolds Keisters, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs 

Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Drošības komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 



 

 

6. Sūdzība par atbildes nesniegšanu uz 22.05.2024. iesniegumu par muzeja 

darbinieci 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.02:04:18) 

 

Par jautājumu ziņo Voldemārs Pozņaks – saņemta sūdzība no personas par noraidījumu 

izvietot stendu Ķekavas muzeja telpās, bukletu izplatīšanai Muzeju naktī.  

Ziņojumu papildina Ināra Rumbina, Linda Zaķe. 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās Voldemārs Pozņaks, Ināra Rumbina, Rihards Gorkšs. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par priekšlikumu. 

 

 

Priekšlikums no Voldemāra Pozņaka -  

Sūdzība par atbildes nesniegšanu uz 22.05.2024. iesniegumu apmierināma, pašvaldībai 

sagatavot atbildes vēstuli ar atvainošanos par atbildes nesniegšanu, 

Atklāti balsojot  

ar 3 balsīm "Par" (Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, 

"Atturas" – 1 (Arnolds Keisters),  

Drošības komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

 

 

7. Par balsojuma atsaukšanu Smilšu ielas 4, Baložos īpašnieku kopsapulcē 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.02:44:08) 

 

Par jautājumu ziņo Jānis Zvaigzne - pašvaldībā ir saņemts iesniegums no daudzdzīvokļu mājas 

Smilšu ielas 4, Baložos, vienas dzīvokļa īpašnieces, kurā viņa norādījusi, ka maina viedokli 

attiecībā uz balsojumu šā gada janvārī par dzīvojamās mājas nodošanu citam 

apsaimniekotājam, un atsauc savu balsojumu. 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās Voldemārs Pozņaks, Rihards Gorkšs, Arnolds Keisters, Valts 

Variks. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par priekšlikumu. 

 

 

Priekšlikums no Voldemāra Pozņaka -  

Atbalstīt sagatavoto pašvaldības atbildes vēstuli sūdzības iesniedzējam, 

Atklāti balsojot  

ar 4 balsīm "Par" (Arnolds Keisters, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs 

Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Drošības komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

 

 



 

 

Sēdi slēdz plkst.12:24 

 

Komitejas priekšsēdētājs:  (1PARAKSTS)  Voldemārs Pozņaks 

 

Sēdes protokolētāja:   (2PARAKSTS)  Viktorija Visocka 

 
1-2 ŠIS DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO PARAKSTU UN 

SATUR LAIKA ZĪMOGU. 

 


